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Särskilt yttrande

Miljö- och samhällsbyggnadsutskottet 24 september 2015

Ärende 7 Antagande av ny detaljplan för Tyresövallen

Miljöpartiet är tveksam till planen rör ny ishall. Grundrörutsättningarna för platsen är
dåliga och kommer att kräva en hel del pålning och andra markarbeten, vilket kostar. Vi
har tidigare föreslagit att kommunledningen ska intensifiera kontakten med Stockhoim
och Nacka rör att undersöka möjligheten till att bygga ishallen på marken mot Älta som
eller att skogen rälits, numera är ett stort kalhygge. Kontakter har nu tagits med en
förfrågan om att köpa marken.

Denna plats vore lämplig rör ett sport- och idrnttscenter, en multihall rör flera
verksamheter som kanske tom både Stockholm och Nacka vore intresserade att bygga
och driva tillsammans rör barn- och ungdomar i våra tre kommuner.

Tyresö står inför mycket stora investeringar kommande åren och måste försöka hitta
samarbetspartners och kreativa lösningar så att pengarna räcker till mer än vad de gör
mcd nuvarande politik.
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